

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME LXXXVI

1929

NUMÉROS 1, 2, 3 et 4

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 1947. — Autriche et Tchécoslovaquie :	
Accord concernant l'application des articles 266 (dernier alinéa) et 273 du Traité de paix de Saint-Germain. Signé à Prague, le 7 décembre 1925... ..	7
N° 1948. — Danemark et Lettonie :	
Echange de notes relatif aux certificats d'origine. Riga, le 9 janvier 1929... ..	37
N° 1949. — République Argentine, Brésil, Chili, Colombie, Costa-Rica, etc. :	
Code sanitaire panaméricain. Signé à la Havane, le 14 novembre 1924	43
N° 1950. — Etats-Unis d'Amérique, République Argentine, Brésil, Bolivie, Chili, Colombie, Costa-Rica, Cuba, etc.	
Convention de Droit international privé. Signée à La Havane, le 20 février 1928... ..	111
N° 1951. — Autriche et Tchécoslovaquie :	
Traité concernant le régime fiscal des Compagnies de chemins de fer et des entreprises de navigation, avec protocole final. Signés à Vienne, le 12 juillet 1926... ..	383
N° 1952. — Autriche et Tchécoslovaquie :	
Traité relatif à la protection et à l'assistance judiciaire en matière fiscale, avec protocole final. Signés à Vienne, le 12 juillet 1926... ..	395
N° 1953. — France et Mexique :	
Echange de notes comportant un accord relatif au maintien du régime commercial établi par le traité du 26 novembre 1886. Mexico, les 1 et 10 novembre 1928... ..	423

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME LXXXVI

1929

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS.

	Pages
No. 1947. — Austria and Czechoslovakia :	
Agreement regarding the Execution of Articles 266 (last paragraph) and 273 of the Peace Treaty of Saint-Germain. Signed at Prague, December 7, 1925... ..	7
No. 1948. — Denmark and Latvia :	
Exchange of Notes regarding Certificates of Origin. Riga, January 9, 1929... ..	37
No. 1949. — Argentine Republic, Brazil, Chile, Colombia, Costa-Rica, etc. :	
Pan-American Sanitary Code. Signed at Havana, November 14, 1924... ..	43
No. 1950. — United States of America, Argentine Republic, Brazil, Bolivia, Chile, Colombia, Costa-Rica, Cuba, etc.	
Convention on Private International Law. Signed at Habana, February 20, 1928... ..	111
No. 1951. — Austria and Czechoslovakia :	
Treaty concerning the Taxation Régime of Railway and Shipping Undertakings, with Final Protocol. Signed at Vienna, July 12, 1926	383
No. 1952. — Austria and Czechoslovakia :	
Treaty regarding Legal Protection and Legal Assistance in Matters of Taxation, with Final Protocol. Signed at Vienna, July 12, 1926... ..	395
No. 1953. — France and Mexico :	
Exchange of Notes constituting an Agreement for the Maintenance of the Commercial Régime established by the Treaty of November 26, 1886. Mexico, November 1, and 10, 1928	423

	Pages
N° 1954. — Grande-Bretagne et Irlande du Nord, et Etat libre d'Irlande et France :	
Accord concernant les limites de la zone réservée à la pêche française dans la baie de Granville. Signé à Londres, le 20 décembre 1928... ..	429
N° 1955. — Hongrie et Norvège :	
Echange de notes comportant un arrangement relatif au taux douanier de certaines marchandises. Budapest, le 16 janvier, et Berlin, le 1 ^{er} février 1929... ..	435
N° 1956. — Suisse et Tchécoslovaquie :	
Convention relative à la reconnaissance et à l'exécution de décisions judiciaires, avec protocole additionnel. Signés à Berne, le 21 décembre 1926	443
N° 1957. — Estonie et Turquie :	
Convention de commerce et de navigation, avec protocole de signature. Signés à Angora, le 12 mars 1928	453

	Pages
No. 1954. — Great Britain and Northern Ireland, and Irish Free State and France :	
Agreement regarding the Limits of French Fisheries in Granville Bay. Signed at London, December 20, 1928	429
No. 1955. — Hungary and Norway :	
Exchange of Notes constituting an Agreement regarding the Customs Rate of certain Goods. Budapest, January 16, and Berlin, February 1, 1929	435
No. 1956. — Switzerland and Czechoslovakia :	
Convention concerning the Recognition and Enforcement of Judicial Decisions, with Additional Protocol. Signed at Berne, December 21, 1926	443
No. 1957. — Estonia and Turkey :	
Convention of Commerce and Navigation, with Protocol of Signature. Signed at Angora, March 12, 1928	453